



26/02/2018

Ref: 812/02/02/1/1802845

المحترمين،،

السادة شركة / ايكوكون لمقاولات البناء ذ.م.م

رقم الرخصة: 705541

رقم المعاملة: 1- 295345-1

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: نظام حوائط داخلية غير حاملة - اعتماد نهائي

وصف النظام: مكونة من ألواح إسمنتية من الطرفين محشوة بالاسمنت الخفيف المصبوب في الموقع

- بالإشارة إلى المواصفات الفنية المقدمة من شركتكم نفيديكم علماً بأن نظام البناء الخاص بكم نظام حوائط داخلية غير حاملة قد تم اعتماده من بلدية دبي ولا مانع من العمل به في إمارة دبي وذلك طبقاً للشروط التالية:
1. تطبيق المواصفات الموضحة بالكتالوج والمقدمة لبلدية دبي.
 2. استخدام مواد معتمدة من مختبر دبي المركزي ومسجلة في إدارة الدفاع المدني بدبي.
 3. هذه الشهادة لا تجيز تنفيذ أية أعمال إلا بعد الحصول على ترخيص بناء لكل مشروع يستخدم هذا النظام عن طريق مكتب استشاري مرخص في دبي.
 4. استخدام هذه الألواح داخلياً وبين الشقق وفي الممرات.
 5. استخدام مواد مقاومة للحريق ولا تنبعث منها غازات سامة عند حرقها.
 6. يجب أن لا يحتوي النظام على أي مواد بتروكيميائية مصنعة تؤدي إلى انتشار الحريق.
 7. أن يحقق النظام المتطلبات التشغيلية لتصنيف كود الإمارات للوقاية من الحريق وسلامة الأرواح (آخر نسخة صادرة).
 8. أن يكون النظام مثبت بصورة محكمة مع العناصر الإنشائية الداعمة.
 9. أن يكون النظام محكم التثبيت لمنع انتشار الحريق في نقاط الالتقاء مع السقف وباطن الأسقف والحواف.
 10. أي تعديل في المواد أو التفاصيل يجب أن يحصل على الموافقة قبل التنفيذ وخلاف ذلك يعتبر النظام غير مقبول وعلى مسؤولية المورد.
 11. إذا تبين ظهور أي مشاكل فنية رئيسية فسيتم إيقاف استخدام هذا النظام.
 12. الاعتماد ساري المفعول لمدة سنة ميلادية واحدة ينتهي في 26/02/2019 على أن يتم إعادة تجديده لسنة جديدة على ضوء التقييم الفعلي لسابقة العمل.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

م. فداء محمد الحمادي
رئيس قسم البحوث وأنظمة البناء

فداء محمد الحمادي



#إسعادكم - غايتنا
#Creating_Happiness

800900

للإستفسارات والتفريعات والشكاوي
For Suggestions & Complaints & Notifications
www.dm.gov.ae

رؤيتنا: بناء مدينة سعيدة ومستدامة

Our Vision: Developing a happy and sustainable city



Facebook/DubaiMunicipality



Twitter/DMunicipality



Instagram/dubaimunicipality



Youtube/DubaiMunicipalityUAE

Government of Dubai

Dubai Municipality

Ref: 812 / 02 / 02 / 1 / 1802845

26/02/2018

Attention: M/S: Ecocon Construction Contracting LLC

License No: 705541

Transaction No: 1 - 1 - 295345

Dear Sir,

Subject: Non - Carrier Internal Walls System - Final Approval

Description of the System: It consists of cement panels filled in both sides with light cement which is cast at the site

With reference to the technical specifications presented and submitted by your company, kindly be informed and noted that your construction system, which is a non-carrier internal walls system, has been approved by Dubai Municipality and there is no objection to use and apply it in the Emirate of Dubai, as per the following requirements:

1. Applying and enforcing the specifications mentioned and set out in the catalogue presented to Dubai Municipality.
2. Using and applying materials approved by Dubai Central Laboratory, which are registered by Civil Defense Department in Dubai.
3. This certificate allows or authorizes the execution of any works only after obtaining the building permit for each project which uses such system through a licensed consultancy office in Dubai.
4. Using these panels internally and among the apartments and the corridors.
5. Using fire-resistant materials, which are not emitting poisonous gases when they are burnt.
6. The system shall not include any manufactured petrochemical materials leading to the spread of the fire.
7. The system shall fulfill and meet the operational requirements of UAE Fire and Life Safety Code (the latest issued version).
8. The system shall be fixed and installed firmly with the supporting constructional elements and components.
9. The system shall be firmly fixed and installed to prevent the fire spread in the points linked with the ceiling, as well as the bottom side of ceilings and edges.
10. Any amendment made to the materials or the details shall be approved prior to the execution. Otherwise, the system shall be deemed unaccepted and the supplier shall be held liable for the same.
11. If any main technical problems have been clarified or detected, the usage of the system shall be suspended.
12. The approval is valid for one calendar year and shall expire by 26/02/2019, provided that it shall be renewed for one new year as per the actual assessment of the previous operation of the system.

Best Regards,

Eng. Fedaa Mohamed Al Hammadi

Head of Researches and Building Systems Department

// signed //

// stamped by: Dubai Municipality //